
Koncesionari kasne sa istraživanjem, splašnjava optimizam o
pronalasku nafte

Vlada u Podgorici usvojila je u četvrtak uveče informaciju o zahtevu kompanija Eni
Montenegro BV i Novatek Montenegro BV za produžnje prvog perioda istraživanja iz
Ugovora o koncesiji za proizvodnju ugljovodonika za četiri bloka.
U informaciji se navodi da se u procesu bušenja naišlo na poteškoće operativne i geološke
prirode, koje su izvan predvidive kontrole koncesionara, uzrokujući operativna kašnjenja od
preko četiri meseca.
Na osnovu toga, zahtevi koncesionara za produženje prvog perioda istraživanja su ocenjeni
kao opravdani i mogu se prihvatiti kao problemi nastali tokom istraživanja koji se nisu mogli
predvideti, izbeći ili otkloniti. U tom smislu, Vlada je odobrila produženje prvog perioda
istraživanja i faze istraživanja iz ugovora za šest meseci.
Ministar kapitalnih investicija Mladen Bojanić izjavio je u petak, gostujući u jutarnjem
programu TVCG-a, da je u poslednje vreme splasnuo optimizam po pitanju pronalaska nafte
u crnogorskom podmorju, ali da će se sačekati konačan izveštaj koji bi trebao da bude
poznat za nekoliko dana.
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